
dette en lille opfølgning på tidligere skrevet. 

cigaretter bruges med åben ild. foruden nikotin, er der tjære og tusinde af kemiske forbindelser. 

desuden udvikler cigaretter også co kulilte, som binder sig til de røde blodlegemer 300 gange mere 

end o2 ilt. jeg har læst mig til, at taboksindustrien også tilsætter hjælpe stoffer, som gør man bedre 

optager nikotin, og derved gør folk mere afhængige. 

 

dampvæsker kan man selv regulere nikotin indholdet og derfor nedtrappe. dampvæsker får man 

ikke tjære eller co. derfor et langt sundere alternativ, hvilket også viser sig hos dampere. bedre 

luftveje, smagsans og lugtesans. 

 

hvorfor blande sig i, hvilket udstyr en dreven damper ønsker at bruge, for at forbedre smags 

oplevelsen? 

 

for min skyld må man gerne bestemme hvor man må ryge og dampe. men hvis jeg ønsker et 

bestemt udstyr i mit eget hjem, som gør det til en dejligt smags oplevelse for mig, hvorfor forbyde 

mig det? 

mvh michael rekvad  
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